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www.n-va.be/lochristi
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Langs deze weg wens ik alle inwoners 
van Lochristi het allerbeste toe in een 
gezond en veilig 2016.

Ik ben er zeker van dat de volledige 
N-VA-ploeg , in de gemeenteraad én 
OCMW-raad, alles in het werk zal stellen 
om het leven in onze gemeente aange-
naam te maken én te houden.

Een hele reeks uitdagingen komt op ons 
af. De vraag is of het huidig Open Vld-
bestuur de kracht en de goesting heeft 
om aan deze uitdagingen een soliede 
oplossing te geven.

Wanneer krijgt Lochristi haar nieuw 
multicultureel centrum en /of sporthal 
waarop ze reeds vele jaren recht heeft 
? Wat met het definitief gesloten skate-
park? Waarom over alle belangrijke agen-
dapunten een twijfelend uitstelbeleid en 
een gebrek aan visie ?

Voor alle problemen die het huidig 
gemeentebestuur niet oplost of voor zich 
uitschuift heeft N-VA Lochristi steeds een 
concreet en werkbaar alternatief voorge-
steld. Dit wordt maar al te dikwijls door 
het huidig bestuur naast zich neergelegd 
zonder motivering.

Het huidig college heeft geen visie, zoekt 
geen samenwerking en legt geen priori-
teiten.

Het zijn nochtans positieve elementen 
waar N-VA Lochristi een leidende rol wil 
in spelen, ten volle wil aan meewerken 
en dat vandaag reeds doet. We willen dat 
doen in een geest van visie, samenwer-
king en prioriteiten. De keuzes van het 
Open Vld-bestuur doen alvast vermoe-
den dat haar prioriteiten elders liggen. 

Enkele concrete gevallen. Aan u om te 
raden wat het huidige Open Vld-bestuur 
heeft beslist (= blauw sterretje ):

•  Besteden we veel geld om uit Lochristi 
een wielerkoers ( * ) te laten vertrekken 
of gebruiken we dit geld beter voor de 
aanleg van fietspaden? 

•  Besteden we een éénmalig bedrag van 
800 euro voor reservatie van een nood-
generator voor het OCMW Woon-en 
Zorgcentrum of vinden we dit reserve-
ringsgeld een nutteloze uitgave ( * )?  

•  Gaan we in discussie met een andere 
overheid om eigen gelijk ( * ) te halen 
of werken we constructief mee om 
een multifunctionele zaal mogelijk te 
maken (Uyttenhove-dossier)?

•  Maken we van het KMO-platform een 
vooraf geïnformeerd adviesorgaan of 
laten we het doorgaan als ‘praatbarak’ 
zonder doel en structuur ( * )

•  Nemen we als gemeentebestuur zelf 
verantwoordelijkheid met inzet van 
eigen personeel of gaan we ons blijven 
verschuilen achter dure adviesbureaus 
( * )

“Visie, samenwerking en prioriteiten”. 
Dit als vrije vertaling van ons motto 
“denken, durven en doen”.

Aan u allen, inwoners van 
Lochristi, om samen met 
ons, deze woorden invul-
ling en vorm te geven naar 
een rechtvaardig, open 
en modern gemeentelijk 
beleid. 

Onze N-VA-ploeg is 
er klaar voor!  En u?

POSITIEF DENKEN EN DOEN IS DE BOODSCHAP

N-VA Lochristi wenst 
u allen een gezond en 
gelukkig Nieuwjaar!

Wij nodigen U graag uit op onze 
nieuwjaarsreceptie te 9080 
Beervelde, Kloosterstraat 2, in zaal 
Parochiale Kring: 

Gratis inkom en welkomstdrankje.
Iedereen van harte welkom.

Tom De Sutter     Eva Paelinck     Marc Bollaert     Els Van Caelenberg     Ivan Lybaert Koen Bieseman      Rik Van Leemputten    

uw N-VA gemeenteraadsleden                             uw N-VA OCMW-raadsleden

N-VA LOCHRISTI Wenst U allen een gezond en gelukkig nieuwjaar 

Contactgegevens vindt u op onze webstek lochristi.n-va.be

N-VA LOCHRISTI

wenst u allen een 

gezond, gelukkig 

en veilig 2016

Zaterdag 30 januari 2016  
om 20 uur.
Gastspreker:  
minister Ben WEYTS 

TAPASmiddag N-VA Lochristi.
Zondag 15 mei 2016 vanaf  
12 uur.
Zaal Sint-Hubertus, Zaffelare-dorp 
47 in Lochristi. Uitnodiging en 
verdere info volgt later nog.

Schrijf nu in uw agenda

Rik Van Leemputten
Voorzitter N-VA Lochristi



N-VA Lochristi betreurt de sluiting van het skate-
park in de Koning Boudewijnlaan. Het skatepark 
werd gebruikt door skaters in en rond Lochristi 
en was bovendien een centrale ontmoetingsplaats 
voor jongeren uit de buurt. Het bleek echter al jaren 
onmogelijk om de noden van de skatende jongeren te 
verzoenen met die van de omwonenden. De oplos-
singen die de gemeente aanbracht waren te duur en 
te onzeker.

Volgens N-VA Lochristi was een betaalbare oplossing 
nochtans mogelijk. In de gemeenteraad van 27 oktober 

2014, nog voor de voorlopige sluiting van het skate-
park, brachten N-VA-raadsleden Ivan Lybaert en Eva 
Paelinck prijzen aan van een firma die garandeert het 
maximale geluidsniveau te respecteren, ook voor het 
soort halfpipe dat de jongeren in Lochristi gebruiken. 

De N-VA fractie stelde voor een nieuwe halfpipe aan 
te kopen, en dit te combineren met een afsluiting rond 
het skatepark die de toegang na 22u onmogelijk zou 
maken. Dit om de hinder voor de buren te beperken en 
een mogelijke sluiting tegen te gaan.

Het schepencollege besloot echter tot tweemaal toe 
het besluit van de rechter af te 
wachten zonder actie te onder-
nemen. Gedane zaken nemen 
geen keer. 

De N-VA pleit ervoor om zo 
snel mogelijk een nieuw skate-
park in te planten, mét nieuwe 
materialen zodat de geluidshin-
der voor eventuele omwonen-
den vanaf dag 1 kan worden 
beperkt en een nieuwe sluiting  
kan worden vermeden.

www.n-va.be/lochristilochristi@n-va.be

Gelukkig gaat de samenwerking tussen N-VA 
Lochristi en de bestuursmeerderheid in de OCMW 
raad vlotter dan in de gemeenteraad.

N-VA-raadsleden Koen Bieseman en Rik Van Leem-
putten nemen hun taak ernstig op zowel in het vast 
bureau als in de OCMW-raad .

Zo is er ook de werkgroep Lokaal Dienstencentrum (af-
gekort LDC ) waar raadslid Van Leemputten als gemoti-
veerd lid meehelpt aan het bouwontwerp van het LDC .

De bouwvergunning is inmiddels verleend en de aan-
nemer (via openbare aanbesteding gekozen) zal in het 

voorjaar 2016 starten met de bouwwerkzaamheden 
op het terrein naast de assistentiewoningen (hoek 
Bosdreef / Fazantenstraat). Vol-
gens planning zou dit LDC in 
de lente van 2017 haar deuren 
kunnen openen.

Dit LDC betekent voor onze 
OCMW-site een belangrijke 
schakel tussen enerzijds het 
woon-en zorgcentrum en an-
derzijds de thuiszorg.

De gemeentelijke basisschool van Beervelde was 
vroeger een jongensschool. Op verzoek van ouders 
en leerkrachten richtte het gemeentebestuur een 
kleuterafdeling op en bouwde hiervoor een drietal 
bijkomende klasjes met bijhorend sanitair.

Door de sterke stijging van het aantal kleuters was 
het gemeentebestuur genoodzaakt om bijkomende 
klaslokalen te voorzien. Het gemeentebestuur besliste 
om een derde tijdelijke klascontainer bij te plaatsen 
tegen september 2015 .

Het plaatsen van klascontainers is echter een nood-
maatregel en is geen oplossing als definitieve huisves-
ting van kleuters. Deze methode neemt veel kostbare 
ruimte in beslag , is niet duurzaam en vergt meer 
onderhoud dan een gebouwde klas .

Op de gemeenteraad van augustus 2015 diende de 
N-VA een voorstel in tot het bouwen van een volledig 
nieuwe kleuterafdeling in Beervelde.

Lokaal Dienstencentrum komt in zicht

Onderwijs: geen tijdelijke (container-)oplossingen aub!

Definitieve sluiting skatepark Koning Boudewijnlaan: wat nu?

Een aandachtspunt in 
ons partijprogramma 
was het plaatsen van 
veiligheidscamera’s. 

In de gemeente Lochristi 
komen op de grote 
invalswegen binnenkort 
vier camera’s met 
nummerplaatherkenning. 

Deze camera’s herkennen 
niet-verzekerde of gezochte 
voertuigen en registreren 
gedurende bepaalde tijd 
alle verkeersbewegingen. 

Eén camera komt in de 
Rivierstraat ter hoogte van 
het op- en afrittencomplex. 
Hopelijk kan dit de plaag 
van inbraakdiefstallen 
doen verminderen in 
Lochristi en omgeving.

Het is al langer bekend dat de blauwe 
bestuursmeerderheid de parochiale kring 
in de Kloosterstraat wil omvormen naar 
buitenschoolse kinderopvang, de bibliotheek 
wil verhuizen naar de leegstaande pastorij 
en het bestaande bibliotheekgebouw wil 
verbouwen naar een polyvalente zaal voor de 
verenigingen. 

De site ‘oude gemeentehuis en de woning 
ernaast’ wordt verkocht. Mogelijks zal 
de opbrengst van deze verkoop gebruikt 
worden voor de verbouwing van het 
bibliotheekgebouw naar polyvalente zaal. 
N-VA Lochristi zal van nabij al deze werken 
opvolgen en nagaan of deze werken correct 
worden uitgevoerd.

Veiligheidscamera’s in  
Lochristi: al lang een vraag 
van N-VA Lochristi

Gebouwpatrimonium in  
Beervelde: controle door 
N-VA Lochristi verzekerd

De N-VA is verheugd dat het college van burge-
meester en schepenen in maart 2015 mee het burge-
meestersconvenant ondertekende. 

Daarmee engageert Lochristi zich voor de Europese 
en regionale inspanningen om de CO2-uitstoot in 
onze gemeente te verminderen. Die is vooral afkom-
stig van gebouwen, industrie en mobiliteit. Concreet 
zal de uitstoot op ons grondgebied met minstens 20 
procent worden verminderd tegen 2020. 
Autoloze zondag in Lochristi
In die optiek kwam het voorstel van de N-VA-fractie 
om Lochristi volgend jaar te laten meedoen aan 
de autovrije zondag. Mobiliteit speelt namelijk een 
prominente rol in het verhaal van de reductie van 

de CO2-uitstoot. N-VA Lochristi is van mening dat 
het voor veel inwoners heel aantrekkelijk zal zijn om 
op een zondag te kunnen genieten van een autovrije 
Antwerpse Steenweg. 

Burgemeester Deswaene repli-
ceerde, na de gestelde vraag 
van N-VA Lochristi in de 
gemeenteraad , dat het tijdelijk 
autovrij maken van de drukke 
gewestweg geen sinecure is, 
maar beloofde een en ander te 
overleggen met de mobiliteits-
ambtenaar.

Lochristi onderschrijft het burgemeestersconvenant

Marc Bollaert, 
gemeenteraadslid

Els Van Caelenberg,
gemeenteraadslid

Koen Bieseman, 
OCMW-raadslid

Eva Paelinck, 
gemeenteraadslid




